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Subject: RE: Reactie op brief VGN testcapaciteit gehandicaptenzorg

Received: Wed 9/23/2020 8:59:02 PM

Prima!

van:CEN)SCE@ invws niVerzonden: woensdag 23 september 2020 16:12

Aan: SEE@ inv.
Onderwerp: FW: Reactie op brief VGN testcapaciteit gehandicaptenzorg

+oIEEEN

De VGN heeft begin september een brief gestuurd waarin zij vroegen om voorrang met testen én aandacht vragen of de

aanbevelingen over preventief testen in verpleeghuizen ook voor de gehandicaptenzorg gelden.

Een reactie op de brief is bij mij blijven liggen in alle hectiek. Ik heb met directie LZ afgesproken dat we alsnog reageren met een

procedureel antwoord: testen is inmiddels al geregeld. En ook mbt de aanbevelingen voor verpleeghuizen een procedureel

antwoord: er lopen gesprekken tussen VWS en stakeholders (LZ doet dit).

Weinig spannends en meer voor de vorm. lk ga er daarom vanuit dat dit ik dit via LZ kolom de lijn in kan doen en dat een ter info

aan jou genoeg is.

Groet,

var:ICE
Verzonden: woensdag 23 september 2020 16:07

1.2e a

) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reactie op brief VGN testcapaciteit gehandicaptenzorg

EE

Zoals ik je net telefonisch melde is dit bij ons blijven liggen ivm alle hectiek rondom het voorrangstesten. Reactie is voor een deels

achterhaald dus.

Ik heb de brief aangepast aan de actualiteit en wil hem nu de lijn in doen zodat E&E4Nkan ondertekenen. Hier de tekst van de brief

(zonder opmaak).

Lijkt me handig dat hij via jullie MT door de behandelgang gaat. Wie kan ik aangeven als parafeerder in de behandelstroom? Hoor

het graag dan doe ik hem de lijn in.

M.b.t. je vraag over voorrang voor bewoners: het testen met prioriteit gaat over zorgmedewerkers (en leraren) mét klachten. Het

gaat dus niet om het preventief testen van medewerkers bij een uitbraak. Daarmee is het ook niet logisch dat er voorrang komt

voor bewoners.

Groet,

5.1.2e



204905

van:IEEEMERE© invvis.ni>
Verzonden: donderdag 10 september 2020 12:55

minvws.ni>; [EKECENN)EXER@ minvws i>;
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reactie op brief VGN testcapaciteit gehandicaptenzorg

Hilly=s ze]
Ik heb hier en daar wat aangepast. Inmiddels zijn we de motie Jetten aan het oppakken en daar heb ik nog 2 vragen over in

relatie tot de voorrang bij testen.

- In de conceptbrief staat nu een pm over tijdpad. Heb jij inzicht in dat tijdpad?
- Enis er in de gesprekken over voorrang ook gesproken over voorrang voor bewoners? Want het heeft in het kader van

het acvie SRE och weinig zin om medewerkers voorrang te geven, maar bewoners niet.

Verzonden: woensdag 9 september 2020 18:35

EE cv.» EC minews.; IRE
minvws.nl>

)SEEe minvws.ni>
Onderwerp: RE: Reactie op brief VGN testcapaciteit gehandicaptenzorg

Ho

Dank voorje aanzet. Ik heb een nieuwe poging gedaan om er een zin van te maken die iets meer aansluit bij dat wat zij in de brief

zeggen. Graag jullie reactie daarop.
Ben ook benieuwd of we iets toe kunnen voegen dat we bijv. met de sector daarover in gesprek gaan en wanneer we met iets

komen?

Verder lijkt het mij verstandig om de brief niet — zoals we eerder van plan waren
— vandaag de lijn in te doen maar even te wachten

tot de minister het besluit om zorgpersoneel voorrang te geven openbaar heeft gemaakt. We hoorden vandaag dat hij van plan is

dat vrijdag te doen. Lijkt me beter om de brief dan iets later te sturen en daarnaar te kunnen verwijzen. Maar dat tijdpad check ik

nog even met mijn collega’s. Parrallel daaraan dus even de afstemming met jullie over de passage gehandicaptenzorg.

Groet,

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 16:52

Aan: 5.420 EENo minvws.o >;IEEEEXER© ninvws.ni>;
(EAR) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: Reactie op brief VGN testcapaciteit gehandicaptenzorg

Ik heb er even iets tussen gekrabbeld niet echt een mooie zin. Wij pakken het op, misschien datBE. nog iets actiever op

kan reageren, wat we gaan doen.

Groet EAR


